## National Taiwan University of Science and Technology Tuition and Fees for International students and Mainland China students

I. Tuition for Graduate Program

Effective from August 1, 2025 Currency: New Taiwan Dollar

Items		College of Applied Sciences		College of		School of Management					
		1. Applied Science and Technology 2. Biomedical Engineering 3. Color and Illumination Technology	Patent	1.Engineering 2.Electrical Engineering and Computer Science 3.Design 4.Industry-Academia Innovation	College of Liberal Arts and Social Science	Industrial Management	Business Administration	Finance	Information Management	MBA	Technology Management
	Tuition fees	36,870	32,670	36,870	32,670	21,010	21,010	21,010	27,420	13,760	21,010
Master	Credit fees	20,040	30,060	20,040	25,050	30,060	35,070	35,070	30,060	37,575	35,070
	Total	56,910	62,730	56,910	57,720	51,070	56,080	56,080	57,480	51,335	56,080
	Tuition fees	43,280		43,280	32,670	32,670	32,670	32,670	38,020		
Ph. D	Credit fees	15,030		15,030	25,050	20,050	20,040	25,050	20,040		
	Total	58,310		58,310	57,720	57,720	52,710	52,720	58,060		

- Note 1: Graduate students are required to pay the base tuition and fees each semester (until graduation), as well as the basic credit fee (for the first four semesters).
- Note 2: The credit fee is 3,340 NTD per credit. The calculation for the basic credit fee is as follows: credit fee per credit × (the required graduation credits for each department/division) ÷ 4.
- Note 3: For international students and Mainland Chinese students at the university, the credit fee for undergraduate courses is 3,340 NTD per credit. If a student enrolls in a 0-credit course during the fall or spring semester, no fee will be charged. However, for 0-credit courses taken during the summer, the fee will be calculated based on the number of class hours, with each hour charged at the rate equivalent to 1 credit.
- Note 4: Graduate-level courses taken during the summer session are subject to credit hour tuition fees by school regulations. For summer courses with 0 credit hours, tuition will be calculated based on the total instructional hours, with each hour charged at the standard rate equivalent to one credit.
- Note 5: Program Credit Requirement Adjustments. The following changes to graduation credit requirements will take effect: Master's Programs:
  - Starting from the 2023 Fall semester:
  - Department of Business Administration, Graduate Institute of Finance, and Technology Management increased from 36 to 42 credits.
  - Starting from the 2024 Fall semester:
  - Department of Applied Foreign Languages and Graduate Institute of Digital Learning and Education increased from 24 to 30 credits.
  - Starting from the 2025 Fall semester:
    - Graduate Institute of Patent increased from 24 to 36 credits.

## **Doctoral Programs:**

- Starting from the 2023 Fall semester:
  - Graduate Institute of Finance increased from 24 to 30 credits.
- Starting from the 2024 Fall semester:
- Graduate Institute of Digital Learning and Education increased from 18 to 30 credits.

## II. Tuition for Undergraduate program

			Currency: New Taiwan Dollar
Colleges &	1. College of Engineering	1. College of Management	College of Liberal Arts
Departments	2. College of Electrical and Computer Engineering	(except Department of Information Management)	and Social Science
	3. College of Design	2. College of Intellectual Property Studies	
Rates	4. Department of Information Management		
Tuition	34,680	34,680	35,700
Incidental fees	20,500	14,280	14,280
Total	55,180	48,960	49,980
Tuition per credit hour	2,280	2,120	2,060

- **Note 1:** Effective from the 2019 academic year, during the extended period of study (the 5th and 6<sup>th</sup> year), students should pay half of the miscellaneous fees for Registration. For Credit fees:
  - a) students who take 10 credits or more must pay the full amount of tuition and miscellaneous fees.
  - b) student who take 9 credits or less must pay credits fee according the above tuition chart.
  - c) 0-credit courses (eg. PE courses) are calculated based on the number of class hours, and each hour is charged at the standard of 1 credit.
- Note 2: Students who take Summer courses are required to pay the credit fees as the above chart. 0 credit courses are calculated based on the number of class hours, and each hour is charged at the standard of 1 credit.
- Note 3: International Semiconductor Processing and Equipment Engineering Program established by College of Engineering in 2025 Fall Semester, the fee standard is followed with College of Engineering.

III. For foreign students, if there is other laws or regulations with different payment standards, the provisions of those regulations shall apply.

## 國立臺灣科技大學 114 學年度外國學生及陸生學雜費收費表

一、研究所 幣別:新台幣

		應用科技學院		工程	1 +	管理學院					
項	目	應科所醫工所色彩所	專利所	電設產學院	人文 社會 學院	工管系	企管系	財金所	資管系	商管 MBA 學程	科管所
碩	學雜費 基數	36,870	32,670	36,870	32,670	21,010	21,010	21,010	27,420	13,760	21,010
五班	基本學分費	20,040	30,060	20,040	25,050	30,060	35,070	35,070	30,060	37,575	35,070
	合計	56,910	62,730	56,910	57,720	51,070	56,080	56,080	57,480	51,335	56,080
博士班	學雜費 基數	43,280		43,280	32,670	32,670	32,670	32,670	38,020		
	基本 學分費	15,030		15,030	25,050	25,050	20,040	25,050	20,040		
	合計	58,310		58,310	57,720	57,720	52,710	57,720	58,060		

- 註1:研究生每學期需繳交學雜費基數〈至畢業止〉及基本學分費〈四學期〉。
- 註2:學分費為每學分3,340元;基本學分費之計算為:〈每學分費用×各系所畢業應修學分數〉÷4。
- 註 3:本校研究所外國學生及陸生選修大學部之課程,每學分之學分費為 3,340 元,若於上、下學期選修 0 學分之課程,不收費;但暑期選修 0 學分之課程,則依上課時數計算,每一小時以 1 學分標準收費。
- 註 4:暑期修習研究所課程應依規定繳交學分費;暑期選修 0 學分之課程,依上課時數計算,每一 小時以 1 學分標準收費。
- 註 5: 各系所學分調整:
- (一)自 112 學年度起企管系碩士班、財金所碩士班、科管所碩士班畢業總學分數由 36 調整為 42; 自 113 學年度起應外系、數位所碩士班畢業總學分數由 24 調整為 30;
  - 自 114 學年度起專利所碩士班畢業總學分數由 24 調整為 36。
- (二)自112學年度起財金所博士班畢業總學分數由24調整為30; 自113學年度起數位所博士班畢業總學分數由18調整為30。

二、大學部幣別:新台幣

費用別	工程、電資、設計等學院 及資管系	管理學院 (不含資管系)	人文社會學院
學費	34,680	34,680	35,700
雜費	20,500	14,280	14,280
合計	55,180	48,960	49,980
學分費	2,280	2,120	2,060

- 註1:自108學年度起,學生於延長修業年限期間,修習學分在9學分(含)以下者,除收取學分費外,依其所屬院、系收費標準另加收1/2雜費,在10學分(含)以上者,應繳全額學雜費;修習學分數計算含教育學程及0學分之課程,0學分之課程依上課時數計算,每一小時以1學分標準收費。
- 註 2:暑期修課應依規定繳交學分費。暑期選修 0 學分之課程,依上課時數計算,每一小時以 1 學 分標準收費。
- 註 3:工程學院 114 學年度新設立「國際半導體製程設備學士後外國學生專班」,依工程學院標準收費。
- 三、外國學生若符合「外國學生來臺就學辦法」或其他法令規定另有繳費標準者,從其規定。